
Interpellation av Johan Elfver (M) ställd till Hanna Svensson 
(S) om kameraövervakning på allmän plats och kommunala 
verksamheter.

Kameraövervakning en mycket viktig del i arbetet för att göra våra invånare trygga. Nyligen har vi 
kunnat konstatera omfattande skadegörelse på Sanduddens skola där rutor krossats för en kostnad 
upp till 500 000 SEK. Med en kameraövervakning hade förövarna kanske tänkt sig för en gång till. 

2023 års kamerabevakningsutredning har överlämnat sitt betänkande Kamerabevakning i offentlig 
verksamhet – lättnader och utökade möjligheter till justitieministern där man föreslår att 
tillståndskravet tas bort. Om Riksdagen röstar igenom förslaget så föreslås lagändringen träda i kraft 
1 juli 2025. Utredningen har genomfört en kartläggning som visar att kommuner, regioner och andra 
myndigheter som utför en uppgift av allmänt intresse behöver lättnader i form av förenklade regler 
vid kamerabevakning. Detsamma gäller de brottsbekämpande myndigheterna som har behov av 
utökade möjligheter till kamerabevakning.

Trygghet är en central fråga för Moderaterna. Nu måste Socialdemokraterna och mittenstyret 
snabbt skrida till handling och följa exempelvis andra kommuners exempel, där man infört 
ordningsvakter och kameraövervakning. Det är viktigt att Ekerö inte hamnar efter i trygghetsarbetet.

Jag vill därför fråga Kommunstyrelsens ordförande Hanna Svensson (S) följande: 

Vad tänker du Hanna Svensson (S) tänker vidta för åtgärder i kommunens säkerhetsarbete och att 
långsiktigt planera kommande lagändring och införa utökad kameraövervakning på allmän plats och 
vid kommunens fastigheter?

Johan Elfver (M) 

Oppositionsråd/Gruppledare


